
 
 

Nieuws voor de leden 
 
Vervangen panelen BOR2 
We zijn nog steeds een beetje onthutst dat we zomaar te maken krijgen met moedwillige schade aan 
onze projecten. Inmiddels heeft onze installateur een check gedaan op de veiligheid en maatregelen 
getroffen om de resterende panelen van de getroffen sectie op BOR2 weer te laten produceren. 
BOR2 produceert nu weer op ongeveer 90% van de oorspronkelijke capaciteit. Het oorspronkelijke 
type paneel is niet meer verkrijgbaar. In overleg met de installateur en verzekeraar wordt een plan 
gemaakt voor herstel om weer op volle capaciteit te kunnen draaien. We hebben verder van de 
verzekeraar vernomen dat ook de gemiste teruggaaf energiebelasting is gedekt. Er is wel een termijn  
van ongeveer 30 dagen waarover de exploitatieverliezen helaas niet gedekt zijn. Gedurende die 
termijn waren de exploitatieverliezen ongeveer een derde van de capaciteit door uitval van een hele 
sectie.  
 
Hoe nu verder met beveiliging van onze installaties? 
We hebben begrepen dat er grote toename is aan vooral kabeldiefstal bij zonneparken, vanwege het 
koper. Diefstal van zonnepanelen is nog niet zo’n trend, hoewel de prijs van panelen toeneemt en er 
ook een tweedehands markt aan het ontstaan is. BOR2 is kwa ligging het kwetsbaarste van onze 4 
projecten omdat het relatief laag ligt en dus makkelijker en ongezien bereikbaar is.  We gaan de 
preventie dan ook richten op BOR2. We kijken nu naar maatregelen als het elektronisch taggen van 
panelen en sensoren voor alarm of verlichting, in combinatie met waarschuwingslabeling. Daarnaast 
kijken we hoe we voor alle systemen de monitoring van de productie kunnen verbeteren.  
 
Na hoge prijzen in 2022 nu weer een sterke daling 
We zijn in 2023 voor alle systemen uitgezonderd Het Vennewater weer terug naar lagere prijsniveaus 
die we ontvangen van Greenchoice voor onze stroomproductie. Deze vergoeding was in het eerste 
kwartaal ongeveer 55 ct/kWh. In het tweede kwartaal 24 ct/kWh. En nu in het derde kwartaal 18 
ct/kWh. Dat is nog altijd hoger dan de vergoedingen in 2020 en 2021. Voor het recente contract van 
het Vennewater dat nu marktprijsafhankelijk is de vergoeding lager. In het eerste kwartaal was de 
vergoeding slechts 9 ct/kWh. Greenchoice heeft inmiddels toegezegd de afslag voor profiel en 
onbalans te verlagen. Dit maakt de opbrengst voor Vennewater weer iets gunstiger. Het huidige 
tarief is nog niet bekend. Ook na de verbetering in het contract zal Vennewater achterblijven t.o.v. de 
andere projecten. Maar ook voor de andere projecten wordt na het aflopen van hun contract helaas 
het contract vervangen door een marktprijsafhankelijk contract. De eerste is BOR 1 in november. 
Daardoor gaan de opbrengsten ook hiervan sterker fluctueren. Als doekje voor het bloeden: de 
aftrek energiebelasting is weer gestegen. Die was in 2022 4 ct/kWh en is nu 15 ct/kWh. Dus 
onderaan de streep is een postcoderoos systeem ook in 2023 sowieso lucratief. 
 
Reinigingsactie Vennewater 
Op zaterdag 26 augustus om 15.00 uur hebben we een reinigingsactie gepland voor onze panelen op 
sporthal Vennewater. Aansluitend geven serveren we een drankje en hapje in het sportcafé. 

Belangstellenden voor deze gezellige activiteit kunnen zich melden bij Ron Poppen 06-
49643443. Een extra glazenwasborstel op steel met waterslangaansluiting is welkom. Wie heeft er 
nog een dergelijk apparaat beschikbaar? 
 
 



Algemene Ledenvergadering 16 mei 2023 
De notulen van deze vergadering zijn toegevoegd in de mail van deze nieuwsflits. De stukken had u al 
eerder ontvangen. Er was vooral aandacht voor de positieve financiële situatie ten gevolge van de 
gestegen elektriciteitsprijzen.     
 

Teruggaaf energiebelasting over 2022 nog niet ontvangen? 
Meld het! Zie ook de uitleg op onze vorige nieuwsflits. 
Reacties zijn welkom: dat kan met een antwoord op deze Email naar 
Hans Koekkoek: info@cohesieheiloo.nl 
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